
                                                                                                
Szczecin dnia 30.06.2022 r. 

 

Protokół z zebrania Rady Osiedla Osów w dniu 30.06.2022 r. 

Plan zebrania dnia 30.06.2022r. 

1.Otwarcie zebrania, stwierdzenie quorum i zatwierdzenie porządku zebrania i protokołu z ostatniego 
zebrania. 
 
2.Wydanie opinii(Uchwały)w sprawie dzierżawy gruntu na czas nieokreślony. Teren o pow.250m 
stanowiącej część działki 3/5 obręb 2020 Pogodno przy ul. Chorzowskiej w celu kontynuowania 
działalności handlowej sprzedaży owoców, warzyw, i kwiatów.(przy NETTO). 
 
3.Omówienie spraw dot. inwestycji na naszym osiedlu. Sprawozdanie ze spotkania w ternie z panią 
ogrodnik Martą Safader-Domańską i z ZUKu p.Agnieszką Tymbarską 
 
4.Sprawy bieżące. 
 
5.Zamknięcie obrad 
 

 

1. Otwarcie zebrania i stwierdzenie quorum, zatwierdzenie porządku zebrania i zatwierdzenie 
protokołu z ostatniego zebrania. Stwierdzono quorum - 8 osób, lista obecności w załączniku.  
 

2. Uchwała 62/22 dot. opinii w sprawie dzierżawy gruntu pod warzywniak stanowiący część działki 
3/5 obręb 2020 przy ul. Chorzowskiej. Głosowano nad dzierżawą gruntu o pow. 30m2, który 
obecnie zajmuje warzywniak, na 3 lata z możliwością przedłużenia – wszyscy (8 osób) za. 
Dyskutowano również nad dzierżawą całego terenu, który wnioskodawca chce przeznaczyć na 
cele przyrodnicze i edukacyjne, ale zdecydowano, że trzeba to skonsultować z ZDiTM. RO chce, 
aby teren ten mogli wydzierżawić inni przedsiębiorcy na podobną działalność handlową.  

3. Omówienie spotkania z miejską ogrodnik. Przewodnicząca razem z p. ogrodnik i p. z ZUK oglądały 
tereny przy ul. Mokrej, w okolicy stawu – teren ten wymaga dużych pieniędzy, aby go 
zagospodarować, dodatkowych analiz i ekspertyz. Następie oglądały teren „górki” – na tym 
terenie rośnie rdestowiec, który jest ciężki do usunięcia, wymaga głębokich wykopów, aby 
zagospodarować ten teren musimy zrobić projekt, którego koszt to ok.40tyś zł. Oglądano 
również plac zabaw pod kątem jego powiększenia, można zrobić dodatkowe zabawki dla 
starszych dzieci poza ogrodzeniem.  

Zdecydowano, że aby ostatecznie zdecydować, które inwestycje chcemy realizować na osiedlu 
poczekamy na wyceny z ZUK. Dodatkowo przegłosowano uchwałę 63/22 o inwestycji RO 
dotyczącej projektu ścieżki rowerowej Osów – Arkońskie.  Zdecydowano, że złożymy wniosek 
do ZDiTM o wycenę takiego projektu.  



4. Sprawy bieżące – dyskutowano nt. wynajęcia od księdza pomieszczeń piwnicznych, które przejdą 
kapitalny remont na siedzibę RO – 7 osób za, 1 przeciw. 

5. Omówiono również wiosek o dzierżawę działki przy ul. Miodowej 29, ale ze względu, ze wniosek 
wpłynął 1 dzień przed zebraniem nikt nie zrobił wizji lokalnej. Głosowanie przełożono na kolejne 
zebranie. 

6. Zakończenie zebrania. 

 

 
Protokół przygotowała :  
Karolina Trojga 
Sekretarz Rady Osiedla Osów 
 

 

 


